
MATERIÁL DO JEDNÁNÍ ZM

Konané dne: 23. 1. 2025 ZM 25 01 07 01

Název:
Informace o činnostech orgánů města

Mimořádný materiál:  

Návrh usnesení:

Zastupitelstvo města projednalo informace o činnostech orgánů města za období od 07.12.2024 do 
17.01.2025 a tyto

bere na vědomí

.

Stanovisko RM:

Cena: 0,00

Návrh postupu: doporučuje se vzít na vědomí

Důvodová zpráva:
V souladu s § 97 zákona o obcích je předkládána informace o činnosti orgánů obce. Dalšími orgány města, 
společně se zastupitelstvem města, jsou rada města, primátor, magistrát a zvláštní orgány města. Součástí 
materiálu jsou i zaznamenané dotazy z řad členů zastupitelstva města a veřejnosti, které zazněly na zasedání 
Zastupitelstva města Děčín v měsíci prosinci včetně odpovědí na ně.

Vyjádření:

Příloha:
Zprava_o_cinnosti_1_250
123.pdf

Komentář:          

Příloha:
Definice ukolu a jejich 
plneni ze ZM 
2410_anonym.pdf

Komentář:          

Schvalovací cesta:

Zpracoval: Ing. Petr Hodboď 22.1.2025 13:34 podepsáno

Předkladatel: Ing. Jiří Anděl CSc. 22.1.2025 14:20 podepsáno





1 

 

 
Informativní zpráva o činnosti orgánů města v období od 07.12.2024 do 17.01.2025 
 
Rada města 
 
V daném období se rada města sešla celkem 3x. V rámci svých vyhrazených pravomocí mimo 
jiné:   
- Schválila prodloužení Dohod mezi Úřadem práce ČR a statutárním městem Děčín 

na dotovaná integrační pracovní místa a navýšení rozpočtu SMS o 2.007 tis. Kč, 
- rozhodla o poskytnutí peněžitého daru ve výši 76.121 Kč České republice – Hasičskému 

záchrannému sboru Ústeckého kraje, Územní odbor Děčín, který je určen na pořízení 
Holmatro – víceúčelového otvírače T1, 

- rozhodla o bezúplatném převodu movitých věcí v účetní hodnotě 99.871,30 Kč 
z vlastnictví statutárního města Děčín do vlastnictví statutárního města Opava, 

- schválila přijetí daru od dárce Svatý Florián-Dobrovolní hasiči roku, z. s., v celkové 
hodnotě 85.510,00 Kč, 

- jmenovala s účinností ke dni 01.01.2025 PhDr. Petru Viktora do funkce vedoucí Odboru 
sociálních věcí a zdravotnictví, 

- jmenovala členkou Sociální a zdravotní komise MUDr. Ivu Macháčkovou, a to ke dni 
01.01.2025, 

- rozhodla o zadání veřejné zakázky malého rozsahu s názvem „Městský architekt“ 
Ing. arch. Lukáši Houserovi (Cloudy Tree House s. r. o.), 

- vydala nové Nařízení statutárního města Děčín, kterým se vydává Tržní řád, 
- schválila Směrnici č. 4-6 k postupu při správě pohledávek statutárního města Děčín 

s účinností od 11.12.2024, 
- rozhodla o poskytnutí finančního daru Sportovnímu klubu dětí a mládeže Děčín, z. s., ve 

výši 100.000,00 Kč na spoluúčast při pořízení gymnastické podlahy FiG, 
- schválila pravidelné zvyšování stávajícího nájemného bytů ve vlastnictví statutárního 

města Děčín schváleného radou města o roční míru inflace vyjádřenou přírůstkem 
průměrného ročního indexu spotřebitelských cen za uplynulý kalendářní rok, vyhlášenou 
Českým statistickým úřadem od 01.03.2025 a zavedení inflační doložky u nově 
uzavíraných nájemních smluv a dodatků nájemních smluv při prodlužování nájemního 
vztahu, 

- schválila pravidelné zvyšování nájemného bytů ve vlastnictví statutárního města Děčín 
v souladu s Občanským zákoníkem o 20 % během tříletého období u stávajících 
nájemních smluv uzavřených na dobu neurčitou až do výše nájemného schváleného 
radou města navyšované o inflaci, 

- schválila nový ceník úhrad nájmu a služeb s nájmem spojených u hrobových míst u nově 
uzavíraných smluv a dodatků smluv stávajících, a to bez uplatnění každoročních 
inflačních doložek k nájmu, 

- schválila vydání 18 ks bezplatných parkovacích karet pro služební vozidla Centra 
sociálních služeb Děčín, příspěvková organizace, pro rok 2025, 

- rozhodla o zajištění pohotovostní stomatologické služby v roce 2025 z kapitoly Odboru 
sociálních věcí a zdravotnictví, 

- jmenovala Mgr. Veroniku Kropáčkovou na vedoucí pracovní místo ředitelky Centra 
sociálních služeb Děčín, příspěvková organizace, a to na dobu určitou s účinností 
od 10.12.2024 do doby jmenování ředitele/ředitelky příspěvkové organizace na základě 
vyhlášeného výběrového řízení, 

- schválila mimořádnou odměnu pro ředitele ZŠ a MŠ Máchovo nám, p. o., za výkon 
činnosti provázejícího učitele, 

- schválila změnu ceníku vstupného v Aquaparku Děčín s účinností od 01.01.2025, pro 
základní a mateřské školy od 01.09.2025, 

- schválila návrh plánu veřejnosprávních kontrol u příspěvkových organizací zřízených 
statutárním městem Děčín a rámcový rozsah veřejnosprávních kontrol u příjemců veřejné 
finanční podpory na rok 2025, 
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- rozhodla o udělení finanční odměny nejúspěšnějším sportovcům města Děčín, sportovním 
klubům, trenérům a osobnostem z oblasti sportu za rok 2024, 

- schválila plán sňatků, registrovaného partnerství a slavnostních obřadů na II. pololetí roku 
2025 a stanovení úřední místnosti pro konání svatebních obřadů, 

- souhlasila s umístěním sídla spolku Spolek rodičů při MŠ Liliová v objektu Mateřské školy 
Děčín II, Liliová 277/1, 

- schválila odpisové plány včetně doplňkové činnosti příspěvkových organizací statutárního 
města Děčín na rok 2025, 

- schválila Pravidla pro vydávání souhlasu vlastníka pozemní komunikace k vyhrazení 
parkovacího místa na území statutárního města Děčín. 

 
 
PRIM (primátor) 
 
Kromě běžných pracovních schůzek se zúčastnil: 
- jednání zastupitelstva Ústeckého kraje, 
- několika jednání ohledně DPS Křešice, ke stabilizaci zaměstnanců a celkově služeb 

v domově, k dokončení areálu ve prospěch obyvatel domova, 
- jednání komise – Cena města,  
- jednání s vedením Hasičského záchranného sboru ÚK o spolupráci v prevenci a 

protipožární bezpečnosti na území obcí s rozšířenou působností Děčín, 
- jednání s ředitelem Děčínské sportovní, p. o., o dalším fungování a rozvoji areálu 

děčínského Aquaparku, o potřebě investic a prostředků na zásadní opravy, 
- vernisáže výtvarné výstavy v muzeu „Od Stegla po Hegenbartha“, 
- jednání s vedením nemocnice Děčín, o spolupráci, postupu výstavby nového pavilonu, o 

personální situaci a akcích, které proběhnou během roku 2025 v Děčíně, 
- on-line jednání na téma vodíková platforma Ústí – Univerzita J. E. Purkyně,  
- 1. zasedání Kontrolního výboru ÚK, 
- jednání s ředitelem Národního parku České Švýcarsko, o spolupráci a akcích 

plánovaných na rok 2025, o dalším dialogu o turistickém ruchu a ochraně přírody, 
- novoroční oslavy vietnamské komunity v Děčíně na Střelnici za účasti zástupců z jiných 

regionů a velvyslanectví Vietnamské socialistické republiky, 
- jednání ohledně řešení kriminality v Děčíně, se zástupci Policie ČR, městské policie a 

magistrátu, i občanské veřejnosti, 
- jednání k územnímu plánu, s investory výstavby zamýšlených RD v lokalitě Folknáře,  
- jednání s nově vybraným městským architektem Houserem, o jeho vizích, konceptu 

spolupráce a prvních krocích po nástupu do pozice,  
- jednání na Krajském úřadu Ústeckého kraje v Ústí nad Labem, o spolupráci ve školství, o 

bezpečnosti u škol s důrazem na Komenského náměstí, o podpoře kulturních akcí města,  
- jednání se zástupci jednotky Sboru dobrovolných hasičů v Křešicích, k jejímu dovybavení 

a určení její úlohy v koncepci požární ochrany ve městě, 
- jednání s představiteli DPmD a.s., o financování veřejné dopravy ve městě ještě v roce 

2025 a o zajištění spoluúčasti podniku na financování nákupu elektrobusů z dotace 
Integrovaného plánu rozvoje měst - IPRM (Integrované územní investice - ITI), 

- jednání k etapě C, revitalizace Podmokel, 
- novoročního setkaní s představiteli organizace AFI – asociace pro zahraniční investice 

v Praze, s důrazem na budoucí využití rozvojové zóny Děčín – východ, 
- jednání Finančního výboru zastupitelstva města,  
- on-line jednání Finanční a Dopravní komise Svazu měst a obcí ČR k problematice 

automatizovaného měření rychlosti – přerozdělování výnosu, 
- semináře o dopravní obslužnosti v Podmoklech, o konceptu „dopravy v klidu“, o 

návaznosti jednotlivých druhů dopravy a o dopadech uzavírek v Ústí nad Labem na 
průjezd Děčínem. 
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MP (městská policie): 

- personální stav městské policie je po odchodu dvou zaměstnanců v závěru roku 2024 
opět naplněn. Jeden čekatel úspěšně absolvoval zkoušky odborné způsobilosti a byl 
zařazen do směn. Druhé volné místo se podařilo obsadit zkušeným strážníkem, který 
v minulosti v řadách MP působil a nyní se do služby vrací, 

- ve spolupráci s židovskou obcí v Děčíně byl rozšířen kamerový systém, zatím 
v testovacím režimu, o další kamerový bod, který je umístěn na budově DDM v Děčíně IV 
a směřuje na objekt synagogy a její okolí. Pořízení a napojení kamery platila židovská 
obec, majetek bude po ukončení zkušebního provozu předán městské policii, 

- zástupci MP se účastnili pracovního jednání se zaměřením na městské kamerové 
systémy se zaměřením na možnosti automatizace některých úkonů a se zaměřením na 
problematiku analýzy obrazu. 

 
 

Ing. Bc. Anna Lehká – náměstkyně primátora města pro sociální problematiku a životní 
prostředí: 
 
Kromě běžných pracovních schůzek jsem se zúčastnila: 
- Benefičního koncertu v Městském divadle na podporu dětského domova v České 

Kamenici, 
- jednání v křesťanském společenství Jonáš z. s. – nastavení každoroční spolupráce při 

zajištění pomoci osobám bez přístřeší během zimního období, 
- setkání s asistenty prevence kriminality a správci veřejného prostranství – vyhodnocení 

dosavadní práce, předání zpětné vazby, 
- jednání k CSS, p. o.  – příprava výběrového řízení na post ředitele organizace, jednání 

k zajištění kontroly kvality služby DS Křešice,  
- jednání EkoKom – informace o dosavadní spolupráci, 
- Pracovní skupiny Energetika, 
- pravidelných kontrol nemovitostí určených k bydlení, soukromý sektor – ulice Na Pískách, 
- schůzka se společností Viking Beyla za účasti TSD – informace k dalšímu postupu při 

likvidaci odpadu vzniklého během plavby lodi, aktuální informace k provozu, 
- jednání se zástupcem ZEVO Komořany a panem starostou Rybniště jako členem ŘV 

ZEVO Komořany, aktuální informace o stavbě provozu a konání prvního řídícího výboru 
v březnu 2025, 

- komisí k veřejným zakázkám, 
- jednání SOŠ Ruská – společné jednání se zástupci školských zařízení k pracovní pozici 

sociální pedagog, 
- pravidelné porady CSS, p. o., 
- Sociální komise, viz zápis, 
- Pracovní skupiny odpady – pravidelné setkání za účasti TSD, SMS a tiskového odd., 

řešení aktuálních podnětů, příprava a koordinace spuštění systému Door to door ve 
vybraných lokalitách města, 

- kontroly nemovitostí využívaných pro sociální služby ve vlastnictví města – ubytovna 
Krásnostudenecká 104 a Krásnostudenecká 30, 

- kontroly kvality poskytovaných služeb v DS Křešice, odborná konzultace s externím 
metodikem a konzultantem sociálních služeb, 

- ekumenického setkání zástupců církví v Děčíně, 
- setkání komunitní skupiny Osoby se zdravotním postižením v rámci komunitního 

plánování, 
- semináře pro zastupitele města Děčín k dopravní obslužnosti města, 
- jednání s panem starostou Františkova nad Ploučnicí – téma odpadové hospodářství, 

energetické využití odpadu. 
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 Ing. Ondřej Smíšek – náměstek pro rozvoj města a IT 

V daném období se mimo jiné zúčastnil: 

- pohovorů zájemců na pozici městského architekta města Děčín, 
- on-line jednání se starostou města Dobřany na téma „Řešení elektromobility na sídlištích“, 
- jednání se starostou České Kamenice – problematika úsekového měření, propojení měst 

cyklotrasou, 
- jednání pracovní skupiny PS ENERGETIKA / ELEKTROMOBILITA, (Magistrát města 

Děčín, Magus International a.s., Energetické centrum Ústeckého kraje, p. o., ČEZ 
Distribuce, a.s., TERMO Děčín a.s.). Programem jednání bylo: Odpadové hospodářství, 
Dotace z programu Doprava, Elektromobilita na sídlištích, Vodní elektrárny, Balanční 
baterie, 

- jednání se SUDOP EU a.s. (projektová, konzultační a inženýrská společnost) na téma 
Východní nádraží, resp. postup projekčních prací, 

- jednání ohledně vytápění Domova pro seniory v Křešicích, 
- jednání a prezentace o elektromobilitě (nabíječky - dotace), 
- jednání se zájemci o parcelu na Folknářích, 
- schůzky se senátorem Zbyňkem Linhartem, 
- jednání s investory se zájmem o bytovou či sdílenou výstavbu ve městě, 
- jednaní se společností Globdata – představení řešení prodeje rezidentních a abonentních 

parkovacích oprávnění – vstupní jednání. Prezentace proběhne v rámci pracovní skupiny 
PS Parkování dne 30.01.2025, 

- on-line jednání na téma vnitrobloky v Děčíně, 
- jednání – prioritní investiční akce v roce 2025, 
- schůzky se zájemcem o provoz přívozu v Dolním Žlebu, 
- semináře pro zastupitele města Děčín na téma „Dopravní obslužnost v Děčíně IV – 

Podmokly – revitalizace etapa A“, 
- jednání o využití odpadní vody v aquaparku, 
- jednání na téma „Dotace na balanční baterie“ v DPmD, a. s. 
 
 
Mgr. Martin Pošta – náměstek pro školství, kulturu a sport 
 
V daném období se mimo jiné zúčastnil: 
- pohovorů se zájemci o pozici městského architekta města Děčín, 
- Komise pro posuzování návrhů na udělení Ceny statutárního města Děčín, 
- jednání se zhotovitelem studie ve věci „Studie tělocvična Vokolkova“, 
- schůzky s ředitelem ZŠ Dr. Miroslava Tyrše, 
- jednání Sportovní komise – projednání došlých žádostí o dotace v oblasti sportu na rok 

2025, projednání formuláře žádosti o individuální dotace v oblasti sportu na rok 2025, 
- setkání sociálních pedagogů z děčínských základních a středních škol, 
- porady s řediteli škol na ZŠ a MŠ Máchovo nám., 
- Zahajovacího plesu statutárního města Děčín ve Společenském domě Střelnice, 
- schůzky k hodnocení koncepce ředitelky ZŠ a MŠ Děčín VIII, Vojanova, 
- jednání Školské komise – projednání došlých žádostí o dotace v oblasti zájmové činnosti 

mládeže na rok 2025, 
- schůzky s občankou města na téma „Živý Betlém“, 
- on-line jednání Svazu měst a obcí České republiky na téma „Financování 

nepedagogických pracovníků“, 
- semináře pro zastupitele města Děčín na téma „Dopravní obslužnost v Děčíně IV – 

Podmokly – revitalizace etapa A“, 
- jednání Kulturní komise – projednání došlých žádostí o dotace v oblasti kultury na rok 

2025 
- jednání na téma „Modernizace 50 m bazénu v Aquaparku Děčín“. 
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Václav Němeček – náměstek pro prevenci kriminality 
 
V daném období se kromě práce strážníka zúčastnil:  
- jednání s firmou HYASHI – mistrovství ČR v boxu 2025, 
- kontroly taxikářů, 
- přednášek na ZŠ (drogy a šikana), 
- dohadovacího řízení na byty, 
- jednání Probační a mediační služba. 
 
 
Magistrát města 
 
OSIT (odbor strategií a informačních technologií): 
 
Oddělení veřejných zakázek 
 
PŘIPRAVOVANÉ ZAKÁZKY 

Nadlimitní 
Rozvoj bezpečnostního kamerového systému města Děčín s využitím 5G:  

• VZ1 - Dodávka rozšíření MKDS a navazujícího vybavení 

• VZ2 - Zajištění 5G konektivity 
Péče o živé ploty: 

• Pravý břeh 

• Levý břeh 
2/Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – gastrovybavení 
 
VZMR 
- Kontroly na dětských hřištích, sportovištích a lesoparku Kvádrberk 
- 2/Oprava mostu DC-034P Březiny, Bechlejovice u Děčína (jediný účastník odmítl 

součinnost při podpisu smlouvy) 
- 4/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870 k.ú. Děčín 
 
PROBÍHAJÍCÍ 
 
Příjem nabídek 
Nadlimitní 
- 3/Pojištění vozidel 

 
Podlimitní 
- Odstranění tělocvičny Vokolkova u ZŠ Vrchlického 630/5, Děčín II 
- DOZP Boletice 

 
 
VZMR 
- Hasičská zbrojnice SDH Křešice – změna užívání skladu na koupelnu a vytápění 
- Oprava komunikace ul. Veveří (panelka) před č.p. 8 
- Děčín, Stoliční hora – Obnova palisády nad turistickým chodníčkem 
 
Před podpisem smlouvy 
- Městský architekt 
- Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – interiér 
- Rekonstrukce galerie Na Výšinách, Děčín a dešťová kanalizace a Děčín – námitky 
- 2/Děčín ZŠ Bezručova, bezbariérovost Oprava chodníku U Tvrze 
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UZAVŘENÉ SMLOUVY 
- Květinová výzdoba města 
- Oprava opěrné zdi v ul. Slunečná, Děčín IV - Podmokly  
- Sportovní hala v ulici Maroldova 1279/2, Děčín I 
- Změna užívání MŠ Saská 259/40, Děčín X 
- Zpracování PD - MŠ Liliová 277/1, Děčín II, Revitalizace objektu a nížení energetické 

náročnosti budovy 
- Zpracování PD – ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12, Snížení energetické náročnosti budovy 
- 2/Oprava I.PP včetně sanace stěn a podlahy Tolštejn 
- Rozšíření veřejného osvětlení Děčín X - Bělá u Děčína 
- Oprava mostu DC-027P v ul. Kamenná 
 
ZRUŠENO 
- 3/Rekonstrukce přístupového schodiště na pozemku p.č. 2870 (nikdo se nepřihlásil) 
- Oprava mostu DC-034P Březiny, Bechlejovice u Děčína (jediný účastník, odmítl součinnost 

při podpisu smlouvy) 
- Revitalizace objektu restaurace Pastýřská stěna, Žižkova čp. 236 – gastrovybavení  

– 1 nabídka 
- Pojištění vozidel JŘBU nepodaná nabídka 
 
 
Oddělení strategického rozvoje a řízení projektů: 
 
- podána žádost o dotaci „Stavební úpravy sportovní hala Maroldova“ 
- podána žádost o dotaci „Navigační systém – cestovní ruch“ 
- získána dotace na projekty „Podpora mobility – výměna výtahu v DZR Kamenická“ a 

„DOZP Boletice – demolice a nová výstavby“ (Schvalování přijetí dotace v lednu2025 
v orgánech města) 

 
 
OE (odbor ekonomický): 
 
- v souladu se zákonem zveřejnil schválený rozpočet města na r. 2025 na úřední desce a 

webových stránkách města, na základě schválených závazných ukazatelů rozpočtu 
zpracoval rozpis rozpočtu podle podrobné rozpočtové skladby, sdělil závazné ukazatele 
rozpočtu na r. 2025 odborům a útvarům magistrátu, 

- zpracoval podrobný rozpočet do výkaznictví města, 
- zajistil příjem a zpracování žádostí o dotace dle schválených programů v oblasti kultury, 

sportu, zájmové činnosti a sociálních věcí (celkem bylo přijato 232 žádostí), 
- zpracoval dílčí daňové přiznání k dani z nemovitých věcí na r. 2025,  
- zpracoval vyúčtování daně silniční za rok 2024, 
- v závěru roku zajistil rozsáhlou úhradu všech faktur a platebních poukazů z rozpočtu 

r. 2024,  
-   zahájil práce na roční účetní závěrce,   
- prováděl porovnání zjištěného stavu majetku a závazků z inventarizace za r. 2024 na stav 

v účetní evidenci. 
 
 
OMH (odbor místního hospodářství): 
 
- byla zahájeno zpracování PD – MŠ Liliová 277/1, 405 02 Děčín II – Revitalizace objektu a 

snížení energetické náročnosti budovy, 
- byla zahájeno zpracování PD – ZŠ Děčín VIII, Vojanova 178/12 – snížení energetické 

náročnosti objektu, 
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- byla dokončena ověřovací studie na akci Tělocvična Vokolkova ulice u ZŠ Vrchlického 
630/5, Děčín, 

- byla dokončena akce Oprava chodníků v ul.  Krásnostudenecká, Žatecká, Lounská, 
Bílinská, 

- byla dokončena oprava chodníku a veřejného osvětlení v ul. Škroupova v rámci stavby 
„Oprava MK ul. Škroupova“, 

- byla dokončena oprava místní komunikace a mostku v Bělé v rámci stavby „Oprava mostu 
a MK po povodních Bělá – Děčín“, 

- byla dokončena oprava havarijního stavu opěrné zdi v Prostředním Žlebu v rámci stavby 
„Oprava havárie stávající OZ v ul. Žlebská, 

- byla uzavřena kupní smlouva na prodej nemovitosti bývalé ZŠ Chrochvice, v současnosti 
probíhá vkladové řízení. 

 
 
Tajemník magistrátu  
 
Kromě běžných pracovních schůzek v daném období se zúčastnil: 
- pokračování v jednání s řediteli základních škol na území města Děčín (ZŠ Školní, ZŠ 

Vojanova, ZŠ Kosmonautů, ZŠ Na Pěšině) – řešení problematiky na různá témata (údržba 
škol, bezpečnost dětí a pedagogického sboru apod.), 

- jednání s ředitelem Děčínské sportovní Ing. Bayerem na téma: využití odpadní vody 
v Aquaparku, rozvojový výhled zařízení, zajištění údržby areálu, 

- společně s primátorem města osobního setkání se zaměstnanci magistrátu u příležitosti 
konce roku 2024 – přání k nadcházejícím svátkům, 

- výběrových řízení a pohovorů na různé pracovní pozice na magistrátu, 
- jednání se zástupci společnosti VERA, spol. s r. o. za účasti zaměstnanců Oddělení 

informačních technologií a zaměstnanců Odboru správních činností a obecní živnostenský 
úřad na úseku přestupků – kontrola zavedeného systému v oblasti úsekového měření, 
řešení provozních programových záležitostí, 

- společně s primátorem jednání se zástupci Odborové organizace Magistrátu města Děčín 
na téma: Platy zaměstnanců 2025, 

- setkání s kronikářkou města paní Věnceslavou Zimmermannovou – nastavení spolupráce 
v roce 2025, 

- kontrol v terénu na základě opakované stížnosti občanky města v Domově bytů zvláštního 
určení v Děčíně-Bynov, 

- společně s náměstkem primátora Mgr. Poštou pravidelné provozní porady ředitelů 
příspěvkových organizací na úseku školství, 

- jednání s auditorskou firmou, která bude provádět kontrolní audit v CSS, p. o. Děčín, 
- jednání k prioritním investičním akcím a jednání k problematice vytápění Domova pro 

seniory v Děčíně-Křešicích za účasti náměstka primátora Ing. Smíška a dalších 
kompetentních zaměstnanců magistrátu, 

- zahájení kontroly Krajského úřadu Ústeckého kraje v oblasti zákona o střetu zájmů, 
- jednání Benchmarkingové skupiny „A“ - aktuální vývoj a plány do dalších let, 
- semináře pro zastupitele města Děčín – Dopravní obslužnost v Děčíně-Podmokly v rámci 

Revitalizace Podmokel-Etapa A,   
- jednání se společností TERMO, a. s. – využití odpadní vody v Aquaparku Děčín. 
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Zaznamenané dotazy, náměty a požadavky z řad členů zastupitelstva města a z řad 
občanů dne 12.12.2024 

 
 

Ing. Bc. Brčák 
Požaduje informaci, komu byla zadaná Analýza provozu sportovních zařízení? 

 
Odpověď: 
Analýza byla zadána společnosti Addvery, Klicperova 604/8, Smíchov, 150 00 Praha, Czech Republic. 
 
Jaká je finanční kalkulace u pořízení parkovacích automatů a úpravy stávající technologie a 
monitorovacího vozidla pro kontrolu parkovného? Jakou to má finanční návratnost vč. provozních 
nákladů. 

 
Odpověď: 
Město zavede nový systém pro prodej virtuálních parkovacích karet, kdy občan bude mít možnost zakoupit 
parkovací kartu on-line z pohodlí domova přes Portál občana. Stále tu zůstává možnost si toto oprávnění 
zakoupit i osobně na pokladně s tím, že nově již nedostane žádnou fyzickou parkovací kartu.  

 
Město umožní občanům i turistům platit jakoukoliv parkovací mobilní aplikací, na kterou jsou zvyklí a mají 
jí nainstalovanou ve svém mobilu. Všechny parkovací automaty budou vybaveny klávesnicí pro zadávání 
registrační značky a možností zaplatit parkovné platební kartou. Papírové potvrzení se netiskne (pokud 
řidič nechce) a parkovací karty se nemusí dávat za okno vozidla. Na straně města to znamená vyměnit 11 
parkovacích automatů za nové a zbylých 32 dovybavit o klávesnici a platební terminál.  

 
Celý systém parkování bude kontrolovat monitorovací vozidlo vybavené kamerami a Lidary pro 
automatickou kontrolu parkování. Celý systém se zefektivní a přinese výrazné navýšení finančních 
prostředků z parkování na území města. Na základě dat získaných z monitorovacího auta bude také 
optimalizován celý systém parkování a pohybu vozidel ve městě. Monitorovací automobil zaznamenává a 
řeší i přestupky typu „zákaz stání“. Velmi výrazné zlepšení nastane v otázce práce městské policie, protože 
se situací ohledně parkování nemusí věnovat prakticky žádný strážník a může se věnovat práci v otázce 
bezpečnosti města Děčín. 

 
Současné příjmy - ročně:  
Parkovací automaty: 4 000 000 Kč  
Parkovací karty: 2 850 000 Kč  
Celkové příjmy města z parkování: 6 850 000 Kč  

 
Náklady na nový systém: 
Portál občana + CIS – modul Parkování vč. propojení na agendy a nasazení: 1 100 000 Kč 
Parkomaty - výměna a dovybavení parkomatů: 4 120 000 Kč  
Monitorovací vůz s napojením na CIS a generující automatické přestupky: 1 500 000 Kč  
Celkové náklady na pořízení a zahájení provozování nového systému parkování a kontroly:  
6 720 000 Kč. 

 
Celý systém se tedy zaplatí z jednoho ročního příjmu z parkování a další rok bude již samostatně 
výdělečný, efektivní, řešící automaticky přestupky parkování, zákazu stání a automatického generování 
platebního příkazu. Roční příjem města z parkování se nasazením tohoto systému výrazně zvýší. 

 
 

Požaduje doplňující informaci, jaká je předpokládaná částka investice na odvětrání zimního 
stadionu, dále požaduje zaslat celý projekt s finančním výkazem výměr. Kdy se tato investice 
začne realizovat?  
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Odpověď: 
Předpokládaná částka je 67 mil. Kč bez DPH. Projektová dokumentace byla zaslána panu zastupiteli 
v prvním týdnu letošního roku. Realizace odvětrání zimního stadionu závisí na přidělení finančních 
prostředků. 

 
 

Požaduje informaci, co se bude dít dál s opravou mantinelů na zimním stadionu. 
 

Odpověď: 
Pro rok 2025 nebyly v rozpočtu přiřazeny finanční prostředky. Dle komunikace s HC Děčín z. s. zkusí sám 
zapsaný spolek podat žádost o dotaci na výměnu mantinelů. 
 
 
Požaduje prověřit podnět, který zaslal na magistrát ve věci zahájení jednání se SŽDC na údržbu 
pozemku (zákoutí u železnice u muzea). 

 
Odpověď: 
Na podnět pana zastupitele v dubnu loňského roku bylo Odborem komunikací a dopravy, po prověření 
dané záležitosti, odpovězeno panu zastupiteli začátkem května loňského roku na e-mail: 
tomas.brcak84@gmail.com. Odpověď a potvrzení o odeslání bylo zastupitelům zasláno. 
 
 
Požaduje informaci, jakou procesní analýzu schválila rada města, která byla zadaná firmě Addvery. 

 
Odpověď: 
Rada města schválila provedení procesní analýzy DPmD, a. s. v květnu loňského roku a v měsíci listopadu 
téhož roku pak provedení procesní analýzy – feedbacku DPmD, a. s. 

 
 

Požaduje zaslat veškeré výstupy, které má město a jeho příspěvkové organizace od firmy Addvery. 
 

Odpověď: 
Procesní analýza k DPmD, a.s. je zpracována v draftu, zapracovávají se připomínky rady města a DPmD, 
a. s., čistopis zpracované analýzy bude zaslán v průběhu ledna letošního roku po jejím obdržení. 

 
Výstup od firmy Addvery – analýza dotací na provoz sportovišť pro statutární město byla zastupitelům 
zaslána. 

 
 

Jak dopadlo získávání dotací u strojních a stavebních investic za r. 2024? 
 

Odpověď: 
Přehled investičních dotací byl zastupitelům zaslán. 
 
 
K materiálu Návrh na vydání OZV o místním poplatku za užívání veřejného prostranství: 

o Požaduje zaslat kalkulaci, kolik jsou předpokládané příjmy do městského rozpočtu na 

základě posledního roku, kdy byl poplatek za předzahrádky vybírán?  

o Co pozitivního tato úprava přinese? 

 
Odpověď: 
rok 2018 
předzahrádky: 111.000,00 Kč 
reklamní stojany "áčka": 36.000,00 Kč 
předsunutý prodej: 11.000,00 Kč 
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rok 2019 
předzahrádky: 66.000,00 Kč 
reklamní stojany "áčka": 24.000,00 Kč 
předsunutý prodej: 9.000,00 Kč 

 
 

rok 2020  
předzahrádky: 54.000,00 Kč 
reklamní stojany "áčka": 7.000,00 Kč 
předsunutý prodej: 8.000,00 Kč 

 
Předpokládáme, že změna obecně závazné vyhlášky mírně navýší příjem do rozpočtu statutárního města 
Děčín. Konkrétní částku není možno předem vyčíslit. 

 
 

Žádá o zaslání informace o realizovaných projektech 2024 
o dotační 

o nedotační 

o dotace neobdržené 

Odpověď: 
Informace o realizovaných projektech 2024, akce 2024 – získané dotace, akce 2024 – neobdržené dotace 
a dokončené akce 2024 – vlastní zdroje byly zastupitelům zaslány. 

 
 

Zpracovat odpověď, na téma návratnost investice na parkovací dům Kamenická 
 

Odpověď: 
Návratnost investice na parkovací dům Kamenická se bude pohybovat okolo 15let, bližší informace budou 
poskytnuty po dokončení projektové dokumentace včetně rozpočtu a stanovení nájemného na jedno 
parkovací místo, nyní je vycházeno z hrubého odhadu investice a stávající ceny vyhrazeného parkovacího 
místa. 
 
 
Požaduje informace o projektech – projektová dokumentace (dále jen „PD“), dotace, realizace 

o ZŠ Březová 

o ZŠ Želenice 

o ZŠ Boletice 

Odpověď: 
ZŠ Březová - PD dokončena, finance na realizaci nárokovány na rok 2025, nebyly přiděleny. Dotace 
z Operačního programu Životní prostředí nebyla získána z důvodu vyčerpané alokace, jiný vhodný dotační 
titul nebyl zatím vyhlášen. 
ZŠ Školní - v současné době neprobíhá tvorba PD s ohledem na rozpracované další akce (mimo 
uvedených ještě ZŠ Vojanova), předpoklad předložení záměru radě města je v 2026. V případě zahájení 
prací na PD lze zkusit získat dotaci na PD z dotačního titulu Ústeckého kraje. 
ZŠ Míru - probíhá tvorba PD, předpoklad dokončení je v 10/2025, finance budou nárokovány do rozpočtu 
na rok 2026. Probíhá příprava žádosti o dotaci na PD do již vyhlášeného dotačního titulu Ústeckého kraje. 
Na realizaci projektu zatím nebyl vyhlášen vhodný dotační titul. 
 

 
Z jakých údajů vycházela rada města při rozhodování o uzavření zámku v pondělí? 

 
Odpověď: 
Rada města vycházela při rozhodování o uzavření zámku v pondělí ze zaslané žádosti ředitelky Zámku 
Ing. Poskočilové.  
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Ing. Bc. Brčák, Ing. Kubš 
 
Požadují informaci, zda je již zpracovaná Procesní analýza k DPmD, a. s. a pokud ano, tak jí 
požadují zaslat.  

 
Odpověď: 
Procesní analýza k DPmD, a.s. je zpracována v draftu, zapracovávají se připomínky rady města a DPmD, 
a. s., čistopis zpracované analýzy bude zaslán v průběhu ledna letošního roku po jejím obdržení. 
 
 
Požaduje zaslat informaci, jak je nastaven systém výpočtu ceny na pronájem vnitřních i vnějších 
reklamních ploch u sportovních subjektů BK Děčín, HC Děčín a FK Junior (jaká je cena za m2). Jak 
je stanovena cena za dlouhodobý pronájem nebytových prostor u těchto subjektů. 
 
Odpověď: 
Nájemce je povinen v případě pronájmu ploch sloužících pro umístění reklamních a propagačních zařízení 
požadovat od tohoto subjektu nájemné v min. výši 10,- Kč/m2/rok.  
Podnájemné je nastaveno tak, že je minimálně ve výši dle „Zásad rady města o stanovení nájemného z 
nebytových prostor v majetku města Děčína“. Současně je dána povinnost, že sjedná automatické 
zvyšování nájemného tak, aby vždy odpovídalo minimálnímu nájemnému stanovenému v platných 
„Zásadách rady města o stanovení nájemného z nebytových prostor v majetku města Děčína“ 
každoročním uplatněním inflační doložky. 
 
 
Mgr. Chmelík 
 
Požaduje prověřit situaci na rohu ul. Prokopa Holého a ul. Plzeňská – dlouhodobě je tam výkop a 
stavba je již hotová. 

 
Odpověď: 
Jedná se o výkop řádně nahlášené havárie na plynovém rozvodu. Z důvodu absence specializovaného 
pracovníka pro pokládku dlažby bude pokládka dlažby provedena dne 11.01.2025. 
 
…………………………………………………………………………………………………………………….. 
 
Občanka města 
 
Kdo připravoval v odboru školství smlouvy od roku 2016? 

 
Odpověď: 
Dotazem u zaměstnankyně magistrátu, která měla na starosti tuto agendu, byly veškeré smlouvy 
připraveny Advokátní kanceláří Narcis Tomášek & partneři. 

 
 

Kdo má na starosti smlouvy, kdo je připravuje a kdo je předkládá smluvnímu právnímu partnerovi? 
 

Odpověď: 
Dle vyjádření všech odborů magistrátu smlouvy zpracovávají jednotliví referenti ve spolupráci s Advokátní 
kanceláří Narcis Tomášek & partneři, popř. dle potřeby v konzultaci s oddělením kontrolním a právním. 
 
 
Mají spolehliví zaměstnanci odboru školství možnost kariérního postupu, např. paní Nohejlová? 

 
Odpověď: 
Ano, paní Nohejlová, stejně jako všichni zaměstnanci zařazeni do magistrátu se mohou ucházet o účast 
ve výběrových řízeních na jiné volné pracovní místo. Tedy, mohou usilovat o změnu pracovního místa 
(druhu práce) či o pracovní postup (myšleno na vedoucí pracovní pozici). 
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Zaměstnanci Odboru školství jsou „úředníci“, jejichž výběr, podmínky nástupu do pracovního poměru či 
další možnosti změn pracovního poměru určuje zákon č. 312/2002 Sb., o úřednících územních 
samosprávných celků a o změně některých zákonů ve znění pozdějších předpisů. 
 
 
Jak mohl stavební úřad dopustit výstavbu tovární haly v Děčíně-Křešicích, jaká je činnost 
stavebního úřadu, když nemonitoruje pozemky na prodej pro výstavbu např. rodinných domů? 

 
Odpověď: 
Závazným podkladem pro vydání povolení je na území města Děčín a v konkrétní lokalitě Územní plán 
města Děčín, který určuje předpokládaný rozvoj v území a který je výsledkem dohody dotčených orgánů 
(hájící své zájmy na úseku svých speciálních předpisů), ostatních subjektů a vlastníků nemovitostí v 
řešeném území. Dotčený pozemek parc. č. 370/1v k. ú. Křešice u Děčína se dle platné územně plánovací 
dokumentace města Děčín nachází na území IV. zóny Chráněné krajinné oblasti České středohoří v 
zastavitelné ploše NV – nerušící výroba a služby s ozn. 1Z – 2. Nerušící výrobu lze definovat jako výrobu, 
která svým provozováním, výrobním a technickým zařízením nenarušuje negativními účinky a negativními 
vlivy provoz, užívání staveb a zařízení ve svém okolí. K návrhu plochy 1Z - 2 nebyly v průběhu projednání 
1. změny Územního plánu města Děčín (2005) ze strany dotčeného orgánů ani ze strany veřejnosti 
vzneseny žádné připomínky. Územní plán a jeho změny schvaluje zastupitelstvo města a dle stavebního 
zákona je stavební úřad povinen se tímto územním plánem řídit. 
 
Činnost stavebního úřadu mimo jiné spočívá ve vedení řízení, které je nezbytným procesem pro povolení 
stavebního záměru dle stavebního zákona. 
 
Monitoring možného využití pozemků není v náplni práce stavebního úřadu. 
 
 
Požaduje informaci, kolik zaplatí politik na úrovni primátor, náměstek a radní ročně za poplatek na 
parkování? (pan primátor reagoval na zasedání ZM) 

 
Odpověď: 
Každý člen rady města má parkování po městě zdarma pro své vlastní vozidlo, a to na základě rozhodnutí 
rady města již v roce 2018.  

 
 

Požaduje informaci, jaké odměny, v jaké výši, si na konci roku rozdělí úřad města? 
 

Odpověď: 
Zaměstnanci „úřadu“ obdrželi s platem za měsíc listopad 2024, vyplaceným v prosincovém výplatním 
termínu, mimořádné odměny v celkové výši 3.261.000,00 Kč. 
 
 
Kolik je ke konci r. 2024 výběru poplatku za komunální odpad za r. 2024, kolik byl výběr za r. 2020 
až do r. 2023. Kolik je celkový dluh k 31.12.2024? 

 
Odpověď: 
Platby (výběr poplatku): 
r. 2020     29,5 mil. 
r. 2021     30,3 mil 
r. 2022     29,5 mil 
r. 2023     28,7 mil  
r. 2024      36,1 mil. 
Celkový dluh k 31.12.2024 je 44,1 mil. 

 
 

Kam šly peníze, které HC nemuselo vracet podle rozhodnutí krajského úřadu, když už to dělá 
přes 2 mil. Kč. Jak byly vyúčtovány? 
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Odpověď: 
Krajský úřad rozhodl, že za r. 2018, 2019 a 2020 nedošlo u HC Děčín, z. s. k porušení rozpočtové kázně, 
a tudíž tyto prostředky nebyl spolek povinen odvést do rozpočtu města. Dotace za r. 2018 a 2019 byly 
vyúčtovány a použity na materiální a provozní zabezpečení provozu sportovní haly. Důvodem nálezu 
veřejnosprávní kontroly (dále jen „VSK“) bylo nedodržení položkového rozpočtu při čerpání dotace, VSK 
nezjistila neefektivní využití dotace. U dotace za r. 2020 bylo požadováno vrácení dotace poskytnuté ve 
formě veškerých výnosů (pronájmu, reklamy). Krajský úřad tuto částku neuznal jako dotaci. Požadovaná 
částka proto zůstala příjemci dotace, který sám rozhodl o jejím využití a toto nebyl povinen prokázat 
poskytovateli dotace. Informací o využití této částky město nedisponuje. 
 
 
Kolik jdou dotace na jméno Bayer/Děčínská sportovní, příspěvková organizace z města Děčín? 

 
Odpověď: 
Na jméno Bayer nebyla městem v r. 2024 ani v předchozích letech poskytnuta žádná dotace. Děčínská 
sportovní, p. o., jejímž ředitelem je jmenovaný, rovněž dotace nedostává. Dle schválených Zásad pro 
poskytování dotací nemůže být žadatelem o dotaci příspěvková organizace. 
 
 
Kolikrát od r. 2020 byla porušena rozpočtová kázeň u fotbalového klubu FK Junior? 

 
Odpověď: 
Porušení rozpočtové kázně bylo v roce 2020 a 2022. Kontroly za rok 2023 a 2024 jsou zahájeny, ale 
nedokončeny. 

 
 
Jsou pravidelné porady s vedením CSS? 

 
Odpověď: 
Porady jsou organizovány za účasti zástupce zřizovatele a Odboru sociálních věcí a zdravotnictví, a to ve 
frekvenci 2x měsíčně. 
 
Měla možnost diskutovat a informovat město o vzniklých problémech v CSS paní Skalová v době 
svého působení?  

 
Odpověď: 
Paní ředitelka Skalová mohla vše konzultovat jak s Odborem sociálních věcí a zdravotnictví, tak s gesčním 
náměstkem primátora. 

 
Byl správný postup v odvolání paní Skalové, nebyla by vhodnější informovat daného pracovníka 
či pracovnici o porušení právních předpisů, pracovní kázně či nedostatečném pracovním 
výkonu?   

 
Odpověď: 
Postup v odvolání paní Skalové byl správný. Rada města má ve své kompetenci jmenovat a odvolat 
ředitele příspěvkových organizací města. 
 
 
Požaduje vysvětlení k zaslaným tabulkám odd. KaP, ohledně žádosti o přehledu dotací HC Děčín 
z.s., kde jsou odlišné informace. 

 
Odpověď: 
Pokud se poskytují informace podle z. č. 106/1999 Sb., tak podklady připravují příslušné odbory, které 
informace spravují či vytvářejí. Z dotazu nelze vyhodnotit o jaké tabulky jde a za jaké období. Do roku 
2022 poskytovaly informace přímo odbory. Oddělení kontrolní a právní zajišťovalo agendu pouze v 
případě, že šlo o informace napříč úřadem. 
 


